## الشروط والأحكام

## **Terms and Conditions**

- The welcome miles, and the base miles offer is effective from 1<sup>st</sup> of July, 2024 till 31<sup>st</sup> December 2025.
- Free the first year for cards issued from 1<sup>st</sup> of February, 2025 until 31<sup>st</sup> of July, 2025.
- This offer only applies for new customers who applies for SAB AlFursan Black Travel credit card for the first time, during the campaign period.
- Customers who proceed to close their current SAB AlFursan Black Travel Credit Card and apply for a new SAB AlFursan Black Travel Credit Card won't be eligible for the bonus miles.
- Customers who currently hold SAB credit cards and request to change their product or upgrade it to SAB AlFursan Black Travel Credit Card will not be eligible for the bonus miles.
- 6- Cardholder will earn welcome bonus miles of 30,000 upon card activation (Spend 1,000 SAR within 90 days from card issuance date).
- Cardholder will earn 30,000 bonus miles when they have spent 30,000 SAR in every quarter from card issuance for 1 year. (Quarterly Bonus: 30,000 X 4 = 120,000 miles).
- Customer won't receive welcome bonus miles in case they did not meet the spending criteria for the primary credit card within first 90 days from date of card issuance.
- Welcome bonus Miles and Quarterly bonus Miles will be credited to customer AlFursan account in 1 month after meeting the required criteria.
- The following merchant categories will earn 90% less Miles:
  Educations Donation Barbershops and Beauty Utilities and

- يسـري العرض على برنامـج الأميال الترحيبية والأميال الأساسـية ابتداءً من تاريـخ من 1 يوليو 2024 حتى 31 ديسـمبر 2025.
- مجانيـة للسـنة الأولـى للبطاقات المصـدّرة من تاريـخ 1 فبراير 2025 حتى 31 يوليو2025.
- العـرض مخصـص فقط للعـملاء الجدد الذيـن تقدموا بطلـب بطاقة الأول
  الفرسـان بلاك ماسـتركارد الائتمانية لأول مـرة خلال فترة العرض.
- لــن يتمكن العــملاء الذين يقومــون بإغلاق بطاقة الأول الفرســان الائتمانيـــة
  الحالية الخاصة بهم ويتقدمــون بطلب للحصول على بطاقة الأول الفرسان بلاك
  ماســتركارد الائتمانية من الإستفادة من عرض الأميال الإضافية.
- لـن يتمكن العـــملاء الذين يحملون بطاقــات الأول الائتمانيـة ويتم تحويل منتجهـم أو ترقيتـه إلى بطاقة الأول الفرسـان بلاك ماسـتركارد الائتمانية من الإسـتفادة من عــرض الأميال الإضافية.
- سـيحصل حاملـوا البطاقة علـى أميـال ترحيبية إضافية بقـدر 30,000 ميل
  بعـد تفعيـل بطاقاتهـم و إنفـاق مبلغ 1000 ريال خلال 90 يومـاً من تاريخ
  إصدار البطاقة.
- سـيحصل حاملـوا البطاقة على 30,000 ميـل إضافية عند إنفاق 30,000 ريال سـعودي لكل ربع من السـنة و ذلـك ابتداءً من تاريخ إصـدار البطاقة و لمدة سـنة (30,000 \* 4 = 120,000 ميل).
- لـن يتـم منـح العميل الأميـال الترحيبيـة الإضافية في حال لم يتم اسـتيفاء معاييـر الإنفـاق للبطاقـة الائتمانية الأساسـية خلال أول 90 يوماً من تاريخ إصدار البطاقة.
- سـتتم إضافة أميال المكافأة الربع سـنوية إلى حســاب الفرسـان للعملاء بعد شـهر مــن اســـتيفائهم للمعاييــر المطلوبة.
- عمليـات القطاعات التجارية التالية سـتكون أقل بنسـبة %90 على الأميال
  المكتسبة :
- التعليــم التبــرع صالونــات الحلاقــة والتجميــل المرافــق والرســوم الحكوميــة • التأميــن والاكتتابــات العامة • العقارات والإيجارات • محطات الوقــود • مبيعات وصيانة الســيارات • مطاعم الخدمات الســريعة • النقل والطــرق ومواقف الســيارات • خدمات تنظيف وغســيل الملابس.
- العمليات الغير مؤهلة للمكافآت (الاسترداد النقدي / الأميال
  / أكسب+) :
  - تحويـــل الرصيــد بيـــن المحافــظ الإلكترونية أو اي جهة اخرى
    - خطط ســـداد ســهلة / برنامج أقساط
      - الســلف النقدية
    - فواتيـر الخدمات العامة / مدفوعات ســـداد
      - الرســوم المالية
- مدفوعـــات المحافــظ الرقمية مثل URPAY و PAY STC وما إلى ذلك
  - جميــع الرســـوم المفروضة علـــى البطاقة مــن قبل البنك
    - العمليــات العكســـية مــن قبل التجار
    - محطـــات الوقود/محطــات الخدمة

Government fees • Insurance and IPOs • Quick Service Restaurants • Real-estate and Rentals • Gas stations • Automobile sales and maintenance • Transportation, Roads, parking lots • Cleaning Garment and Laundry Services.

- Transactions that are not eligible for rewards (Cashback / Miles / ICSAB+):
  - Balance Transfers
  - Easy Payment Plans / AQSAT Program
  - Cash withdrawal
  - Utility bills / SADAD payments
  - Financial fees
  - Digital wallets payments (eg STC PAY, URPAY, etc.)
  - All fees imposed on the card by the bank
  - Reverse transactions by merchants
  - Petrol Station and Service station



